
 

 

 

        

                        Z Á P I S 

z 1. jednání Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů zřízené Radou 

města  Karlovy Vary  

Dne 11.1.2023 se uskutečnilo 1. jednání Komise životního prostředí a 

obnovitelných zdrojů zřízené Radou města  Karlovy Vary  

 

Místo jednání: Magistrát města Karlovy Vary, Moskevská 21, Karlovy Vary, 361 20, 

zasedací místnost v 5.patře  

 Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 15:05 hodin a skončeno v 17:10 hodin. 

Přítomni: Ing. Martin Vinš, Jaroslav Hrdlička, Zdeňka Batíková, Mgr. Vladimír Melichar 

(od 15:10 hod.), RNDr. Jaroslav Růžička, Mgr.Bc. Hana Žáková, Mgr. Eva 

Plhová (od 15:15 hod.) 

Omluveni :   

Nepřítomni :   

Hosté:   

Mgr. Tomáš Trtek – 1.náměstek primátorky 
Ing. Petr Bursík - uvolněný člen Rady města Karlovy Vary 
Ing. Eva Pavlasová – vedoucí technického odboru Magistrátu města Karlovy Vary 
Ing.Stanislav Průša – vedoucí odboru životního prostředí Magistrátu města Karlovy Vary 
Bc. Marcel Vlasák – velitel městské policie 

 

Program :              

1. Zahájení 
2.Schválení programu jednání 
3. Karlovy Vary - Problematika hluku v centru města (především ul.Jaltská, Dr.Davida 
Bechera) 
4.Karlovy Vary – Tuhnice – dohled Městské policie 
5.Karlovy Vary – problematika odpadového hospodářství 
6.Karlovy Vary – monitoring ovzduší 
7.Různé 
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1.Zahájení 

 

Jednání komise zahájil  její předseda Ing. Martin Vinš. V úvodu přivítal členy komise a 

pozvané hosty.  

2.Schválení programu jednání  

Předseda komise Ing.Martin Vinš požádal přítomné o připomínky či doplnění 

k navrženému programu. Současně uvedl, že vzhledem k pozdnějšímu příchodu 

Bc.Vlasáka dojde k prohození pořadí jednotlivých projednávaných bodů. Žádné 

připomínky či doplnění nebyly vzneseny. 

Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů schválil program svého 1. 

jednání. 

pro: Ing. Martin Vinš, Jaroslav Hrdlička, Zdeňka Batíková, RNDr. Jaroslav Růžička, 

Mgr.Bc. Hana Žáková 

proti:  -        zdržel se: -       nehlasoval: -     

nepřítomen: Mgr. Eva Plhová, Mgr. Vladimír Melichar 

                                  Usnesení bylo přijato       

3.Karlovy Vary – problematika odpadového hospodářství  
První náměstek primátorky Mgr.Trtek v úvodu uvedl kroky, které chce město v oblasti 

odpadového hospodářství v nejbližším období provést. Jedná se např. o posílení počtu 

odpadkových košů v centru města (vč. informace, že jejich mytí probíhá z důvodu 

finanční náročnosti 1 x za rok a to v jarním období), posílení osvětové činnosti atd. Pak 

se detailně věnoval problematice nepořádku kolem nádob na komunální odpad. 

V případě, že je jako v ul.Luční problém s tím, že dochází v vyjmutí odpadu z nádob 

připravených k vývozu, vidí řešení v jejich zamykání či jejich umístění za oplocení (ven je 

umístit pouze na dobu nezbytně nutnou pro vývoz). Podotkl také, že nádoby na 

komunální odpad nejsou majetkem města a v případě snahy o instalaci zámku je nutno 

obrátit se na svozovou firmu. Podle jeho názoru je vždy nutno řešit konkrétní problém 

s tím že se v první řadě začne osvětou a v případě neúčinnosti pak musí nastoupit 

restrikce. K bodu proběhla následně velmi obsáhlá diskuse. Např. Mgr. Melichar 

doporučuje zaslat obyvatelům v dotčené lokalitě informativní dopis. RNDr. Růžička 

upozornil na skutečnost, že řada problémů vzniká poddimenzováním nádob na komunální 

odpad, které jsou vedeny snahou obyvatel ušetřit.  
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Konstatoval, že u některých měst je toto řešeno stanovením minimální velikosti nádoby 

na osobu a týden. K podnětu na skládku v ul.Luční Ing.Pavlasová uvedla, že tato bude 

odborem technickým odstraněna.  

 

Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů vzala na vědomí informaci 

Mgr.Trtka a Ing.Pavlasové týkající se odpadového hospodářství. 

pro: Ing. Martin Vinš, Jaroslav Hrdlička, Zdeňka Batíková, Mgr. Vladimír Melichar, RNDr. 

Jaroslav Růžička, Mgr.Bc. Hana Žáková, Mgr. Eva Plhová 

proti:  -        zdržel se: -       nehlasoval: -    nepřítomen: - 

                                  Usnesení bylo přijato 

4.Karlovy Vary – monitoring ovzduší 

Po úvodu předsedy komise Ing.Vinše uvedl základní informace k projektu Ing.Bursík. 

Mimo jiné konstatoval, že je v úvodu nutno říct, co se od něj očekává. Ing.Průša 

následně upřesnil, že by mělo jít o měření 4 veličin na 3 stanicích pod dobu 2 let. 

Všechny 3 stanice by měly být v jedné oblasti. Chybí ale odsouhlasení jejich přesné 

lokalizace a dále by se mělo upřesnit jak řešit zadání z pohledu veřejné zakázky. Po 

diskusi bylo domluveno, že Ing.Průša zašle prostřednictvím tajemníka komise členům 

podklady k projektu včetně návrhu umístění měřících bodů a věc bude znovu projednána 

na příštím jednání komise.  

K bodu nebylo přijato usnesení.  

5. Karlovy Vary - Problematika hluku v centru města (především ul.Jaltská, 

Dr.Davida Bechera) 

K bodu podal velmi obsáhlý výklad velitel Městské policie Karlovy Vary Bc.Vlasák. 

Upřesnil přijatá opatření či problematiku důkazů pro potřeby podnětů pro příslušný 

správní orgán. Probíhají průběžné kontroly dotčených podniků a v případě zjištění 

porušení platné legislativy je toto předáno příslušného živnostenskému úřadu ke 

správnímu řízení. V následné obsáhlé diskusi pak mimo jiné odpověděl na některé 

dotazy. Konstatoval, že se v otázce hluku před provozovnami situace pomalu zlepšuje a 

jsou zde náznaky pozitivního vývoje.  

6.Karlovy Vary – Tuhnice – dohled Městské policie 

Bc.Vlasák podal členům komise informaci týkající se činnosti Městské policie v Karlových 

Varech – Tuhnicích. K bodu rovněž proběhla krátká diskuse.  
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Společné usnesení k bodům č.5 a 6 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů vzala na vědomí informaci 

Bc.Vlasáka k problematice hluku v centru Karlových Varů a k dohledu Městské 

policie v Karlových Varech – Tuhnicích.  

 

pro: Ing. Martin Vinš, Jaroslav Hrdlička, Zdeňka Batíková, Mgr. Vladimír Melichar, RNDr. 

Jaroslav Růžička, Mgr.Bc. Hana Žáková, Mgr. Eva Plhová 

proti:  -        zdržel se: -       nehlasoval: -    nepřítomen: - 

                                  Usnesení bylo přijato 

7.Různé 

7.1. Karlovy Vary – Tuhnice – stará vodárna 

Na dotaz paní Batíkové na aktuální stav řešení prostoru staré vodárny v Karlových 

Varech – Tuhnicích odpověděl Mgr.Trtek.  

K bodu nebylo přijato usnesení.  

 

7.2. Karlovy Vary – kolonáda – WC 

Na dotaz paní Batíkové týkající se WC v prostoru kolonády, resp. celého lázeňského 

území podal základní informaci Mgr.Trtek. 

K bodu nebylo přijato usnesení.  

 

7.3.Karlovy Vary – Tuhnice – náplavka – zajištění čistoty 

Na dotaz Mgr.Plhové týkající se zajištění čistoty v prostoru nově realizované náplavky 

Mgr.Trtek uvedl, že se počítá s řešením úklidu této lokality.  

K bodu nebylo přijato usnesení.  
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V závěru se také členové domluvili, že únorové jednání komise bude přesunuto na středu 

15.2.2022. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing.Martin Vinš 

Předseda Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

11.1.2023 

Zapsal: Ing. Vladimír Krůta 

tajemník komise 
 


